



EGOUTS

AVIS AUX CONTRIBUABLES.

Avis public est par les présentes donné que les rôles spéciaux pour les égouts construits dans les rues sous-mentionnées, dans la Ville de Montréal, à savoir:

Rue Albert—De l'avenue DeLorimier en allant vers l'Ouest 180 pieds.

Rue Amity—De la rue Parthenais au Sud de l'avenue DeLorimier.

Rue Bourgeois—De l'extrémité de l'égout actuel de 2' x 3' au Sud de la rue Wellington.

Chemin des Carrières—De la rue Saint-Hubert à l'avenue Sherbrooke.

Rue Cardinal—De l'avenue Laurier à la rue Saint-Grégoire.
Rue Chaussé—De la rue Amity au Sud de la rue Sherbrooke
Chemin de la Côte des Neiges—De l'avenue des Pins à l'avenue des Cèdres.

Rue Davidson—De la rue Forsythe à la rue Hochelaga.
Rue Dufferin—De la rue Comte à la limite Nord de la Ville.
Rue Joliette—De la rue Ontario à la rue Forsythe.
Avenue Lincoln—A l'Ouest de la rue Saint-Mathieu en allant vers l'Ouest.

Avenue Laurier—De la rue Chambord à la rue Brébeuf.

Rue Resther—De la rue Bienville à la rue Gilford.

Avenue Sherbrooke—Du chemin des Carrières au Nord de la rue de Fleurimont.

Rue Saint-Dominique—De la rue Roy au Nord de la rue Napoléon.

Rue Saint-Germain—De la rue Nolan en allant vers le Sud.

Rue Saint-Norbert—De l'avenue de l'Hôtel-de-Ville en allant vers l'Ouest.

Sont complétés et les rôles sont maintenant déposés au bureau du soussigné à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière, sont par le présent sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les dix jours de cette date sans autre avis.

W. ROBB,

Trésorier de la Ville.

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA VILLE,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 26 juin 1906.



Service de l'Incinération

Réparation à l'Incinérateur.

Des soumissions cachetées, adressées au soussigné et portant la suscription "*soumission pour réparations à l'incinérateur*," seront reçues au bureau du greffier de la Ville, Hôtel de Ville, jusqu'à midi VENDREDI, le 6ème jour de JUILLET prochain, pour certaines réparations à être faites à l'Incinérateur de la Pointe Saint-Charles.

Les plans et devis pour ces travaux ont été préparés par M. L.-R. Montbriant, architecte, et pourront être examinés à son bureau, No 230 rue Saint-André.

Les soumissions qui ne seront pas faites sur des formules fournies par l'architecte seront rejetées.

Un dépôt équivalent à 10 pour cent du prix demandé pour l'exécution des travaux en question, sous forme d'un chèque accepté, à l'ordre du trésorier de la Ville de Montréal, devra accompagner chaque soumission.

La Commission ne s'engage à accepter aucune soumission, pas même la plus basse.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 25 juin 1906.



SEWERS

NOTICE TO RATEPAYERS.

Public Notice is hereby given that the special rolls for sewers constructed in the undermentioned streets in the City of Montreal, viz:

Albert street—From DeLorimier avenue, westward 180 feet.
Amity street—From Parthenais street to near DeLorimier avenue.

Bourgeois street—From end of existing sewer 2' x 3' to South of Wellington street.

Carrière Road—From St. Hubert street to Sherbrooke av.

Cardinal street—From Laurier avenue to St. Grégoire street.

Chaussé street—From Amity street to South of Sherbrooke street.

Côte des Neiges Road—From Pine avenue to Cedar avenue.

Davidson street—From Forsythe street to Hochelaga street.

Dufferin street—From Comte street to North line of City limits.

Joliette street—From Ontario street to Forsythe street.

Lincoln avenue—From West of St. Matthew street westwards.

Laurier avenue—From Chambord street to Brébeuf street.

Resther street—From Bienville street to Gilford street.

Sherbrooke avenue—From Carrière road to North of De Fleurimont street.

St. Dominique street—From Roy street to North of Napoléon street.

St. Germain street—From Nolan street southwards.

St. Norbert street—From avenue de l'Hôtel-de-Ville eastwards.

Are completed and are now deposited in the office of the undersigned, City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for any tax or assessment, are hereby required to pay the amount thereof to the undersigned, at his said office within ten days from this date, without notice.

W. ROBB,
City Treasurer.

CITY TREASURER'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, June 26th 1906.



Incineration Department.

Repairs to Incinerator.

Sealed tenders, addressed to the undersigned, and endorsed "*Tender for repairs to Incinerator*," will be received at the office of the City Clerk, City Hall, up to noon, FRIDAY, the 6th day of JULY next, for certain repairs to be made to the Incinerator at Point St. Charles.

The plans and specifications for such works have been prepared by Mr. L. R. Montbriant, architect, and may be examined at his office, No. 230 St. André street.

No tender will be considered unless made on forms supplied by the architect.

A deposit, equal to 10 p. c. of the price asked for the works in question, in the form of an accepted cheque, to the order of the City Treasurer, must accompany each tender.

The Committee does not bind itself to accept the lowest or any tender.

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 25th June 1906.